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Abstract

Need for signal processing and filtering are as old as electronic engineering 

itself, but recent developments in telecommunications, multimedia, and modern 

warfare have pushed design requirements to before unknown levels. Quest for 

more bandwidth, better sound definition and better video compression has fuelled 

significant new developments in filter designs. Starting point for any aspiring 

electronic engineer is learning to use industry-standard MATLAB software 

package and exploring its numerous uses in signal processing and filter design.

Here MATLAB is used to design one of the most needed digital filters 

nowadays, the Moving Average filter the design is built based on characteristic 

equations and Z-transform.    
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الخلصة

ضرورة تنقية ومعالكجة الشاارات هي بقدم الكهندسة اللككترونية نفسها، 

ولككن الكتطورات الخييرة في التصالت الكسلكية والكلسلكية ، والكوسائط 

الكمتعددة ، والكحروب الكحديثة دفعت لكشروط الكتصميم قبل مجهولكين. الكبحث 

عن الكمزيد من عرض الكنطاق الكترددي، وأفضل صوت وأفضل تعريف الكفيديو 

 غذى ضغط كبير الكتطورات الكجديدة في ترشايح الكتصاميم. نقطة النطلق لي

 MATLABمهندس يطمح هو الكتعلم اللككتروني لستخدام معايير الكصناعة 

واستكشاف حزمة الكبرامج الكعديدة يستخدم في تنقية ومعالكجة الشاارات 

 تستخدم لكتصميم واحد من أكثر اليام تحتاج فلتر MATLABوتصميم. هنا 

رقمي ، والكمتوسط الكمتحرك فلتر تصميم مبني على أساس الكخصائص 

الكمعادلت وتحويل زد.
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